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Directie Informatiebeleid vraagt of DCo financiele ruimte heeft voor de publiekscampagne voor

de App Ik heb onderstaand antwoord gemaakt zijn jullie daarmee akkoord
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Wij zijn op de hoogte van de publiekscampagne voor de app

DCo heeft geen ruimte in het bestedingsplan voor publiekscampagnes van VWS De

beleidsdirecties boeken budget over naar DCo zodat wij de uitvoering van de campagnes kunnen

doen

Het DCo budget is bestemd voor onze eigen communicatie kosten

De inhoudelijke beleidsdirecties dienen de claims in voor communicatiekosten Dat is wel zo

zuiver en FEZ wil dat ook zo houden

PG dient een algehele coronaclaim in bij de julibrief In deze claim zitten ook de kosten voor de

publiekscampagne Alleen Samen die DCo vervolgens weer ontvangt
Het is dan ook het meest iogisch dat jullie de claim indient voor publiekscampagne voor de app

indient

Uiteraard ben ik bereid mee te kijken maar de verantwoordelijkheid ligt bij jullie
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Op dit moment zijn we bij DI bezig met het opstellen van een begroting voor de ontwikkeling van de zogenaamde Corona app

Onderdeel van die begroting betreft de publiekscampagne die ervoor moet zorgen dat vele Nederlanders de app aaan aebruiken

Een eerste inschatting van de kosten van die campagnehebben we inmiddels ontvangen van jullie collegaHH|H[£DHH| De

nu in beeld zijnde geschatte kosten bedragen circa HBlEBlmln waarvan het overgrote deel m i zal neerslaarn^ntjaaM[2U2Q
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Mijn vraag is of er binnen het bestedingsplan van DCo ruimte is om deze kosten eventueel deels te kunnen opvangen

Zo niet dan lijkt het me handig dat we de boer op gaan richting FEZ Liefst in de komende twee weken zodat we de Julibrief

nog halen Maar dan is het wel goed om even gezamenlijk op te trekken waarbij wij eventueel de coordinerende rol op ons

willen nemen ook al omdat wij toch al richting FEZ moeten voor andere Corona app gerelateerde zaken We horen graag of

jullie hiermee akkoord zijn

Dank en groet
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